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INTERPELACJA  

 

 

 
Dotyczy:   Wybiegu dla psów na os. Orła Białego. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Zwrócili się do mnie mieszkańcy osiedla Orła Białego korzystający z wybiegu dla psów 

otwartego w 2018 roku. Mieszkańcy Ci proponują, aby wzorem innych wybiegów dla psów 

istniejących w Poznaniu wydzielić dwie strefy: dla psów dużych oraz psów małych. W chwili obecnej 

mniejsze psy są często „atakowane” przez większe zwierzęta.  

  

 W związku z tym proszę o odpowiedź na poniższe pytania: 

 

1. Czy takie rozwiązania funkcjonują na innych wybiegach dla psów w Poznaniu?  

2. Czy według wiedzy ZZM spełniają swoją funkcję?  

3. Czy istnieje możliwość ewentualnego wprowadzenia w/w rozwiązania na os. Orła Białego?  

4. Jaki byłby koszt montażu siatki wydzielającej strefy dla „dużych” i „małych” psów? 

 

 Ponadto proszę o informację, czy na terenie wybiegu oraz w jego sąsiedztwie w pojemnikach 

znajdują się worki na psie odchody. Mieszkańcy skarżą się, że pojemniki te są dalej puste, pomimo 

tego, iż Rada Osiedla Żegrze na początku bieżącego roku przekazała środki finansowe na ich 

uzupełnianie. 

 

  

       Z poważaniem, 

 

     (-)  Łukasz Kapustka 

 

              Radny Miasta Poznania 


